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Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De beantwoording van artikel 45-vragen van de SP met als onderwerp ‘Misstanden busvervoerder 
Keolis’
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Toelichting op het voorstel

Inleiding
De fractie van de SP krijgt al enige tijd signalen van buschauffeurs over problemen met bussen en 
toenemende druk op het personeel. De SP is van mening dat Zwolle (mede) verantwoordelijk is voor 
de arbeidsomstandigheden van de chauffeurs en vraagt het college zich in te zetten om de problemen 
met de elektrische bussen op te lossen. Met deze informatienota reageren wij op de gestelde vragen..

Kernboodschap
1.  Bent u bekend met het genoemde artikel in De Stentor en herkent u de benoemde 

misstanden? (o.a. onvoldoende EHBO-dozen, geen verwarming etc.)?
 
Antwoord:
Ja.

2. Bent u het met de SP eens dat Zwolle (mede) verantwoordelijk is voor de wijze waarop de 
stadsdienst wordt gereden en dat dit gebeurt met goede arbeidsomstandigheden voor 
buschauffeurs?

Antwoord:
Wij onderschrijven dat alle werknemers onder goede arbeidsomstandigheden moeten kunnen 
werken. Echter: zoals in het verleden al vaker is aangegeven, waaronder zeer recentelijk nog 
bij de beantwoording van de artikel 45 vragen van de SP over ‘Busvervoer Aa-landen Noord’,  
en in het raadsdebat over Busvervoer in Zwolle ligt het mandaat en de verantwoordelijkheid 
voor het openbaar (bus)vervoer bij de provincie(s). De eerste verantwoordelijkheid voor de 
arbeidsomstandigheden ligt daarmee dan ook bij de werkgever (Keolis) en daarnaast bij de 
concessieverlener(s) en niet bij ons als gemeente.

3. Bent u bereid bij de provincie aan te dringen op actie en het spoedig oplossen van misstanden 
en problemen met elektrische bussen?

Antwoord:
Wij nemen dit nu al mee in onze gesprekken met Keolis als concessiehouder en de provincie 
als concessieverlener . Voor de volledigheid merken we hierbij (nogmaals) op dat wij hier geen 
mandaat in hebben en derhalve ook geen toezegging  kunnen doen over termijnen of 
oplossingen. Dit betreft een zaak tussen Keolis, haar werknemers en de provincie als 
opdrachtgever. Op basis van de berichtgeving in het krantenartikel waaraan in de vragen van 
de SP gerefereerd werd en onze laatste overleggen met onder andere Keolis en de provincie 
vertrouwen wij erop dat Keolis er alles aan doet om de problemen op te lossen.

file://test.intern/Data/GezamenlijkY/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/informatienota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm
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Openbaarheid
Openbaar

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders

interim-secretaris, Liesbeth Borsboom


